


FOR IMMEDIATE RELEASE
 

OTTAWA, October 3, 2013 – The Right Honourable Beverley McLachlin, Chief Justice of Canada, welcomes the appointment by Prime Minister Stephen Harper of Justice Marc Nadon to the Supreme Court of Canada.  “Justice Nadon is an eminent judge”, said Chief Justice McLachlin.  “He brings extensive experience on the bench, as well as deep expertise in administrative law, intellectual property, and maritime law. I look forward to the contribution of this distinguished jurist to the work of the Court.” 

Justice Nadon, who sat as a judge of the Federal Court of Appeal, will be sworn in as a judge of the Supreme Court of Canada on a date to be announced.  
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POUR DIFFUSION IMMÉDIATE


OTTAWA, le 3 octobre 2013 – La très honorable Beverley McLachlin, Juge en chef du Canada,  accueille chaleureusement la nomination par le premier ministre Stephen Harper du juge Marc Nadon à la Cour suprême du Canada.  « Le juge Nadon est un éminent juriste », a déclaré la juge en chef McLachlin.  « Il possède une vaste expérience des fonctions judiciaires, et une très grande expertise en droit administratif, en propriété intellectuelle et en droit maritime.  Je me réjouis à l’avance de la contribution qu’apportera ce juriste distingué au travail de la Cour. » 

Le juge Nadon siégeait auparavant à la Cour d’appel fédérale.  La date à laquelle il prêtera serment comme juge de la Cour suprême du Canada sera annoncée ultérieurement.  
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